

研究阐释党的十九大精神

减税的经济增长效应研究 李 戎 张凯强 吕冰洋 (3)

自由贸易试验区与经济增长

——基于准自然实验的实证研究 叶修群 (18)

新时代发展经济学研究

国际贸易冲击与产业结构变迁：基于经济稳定视角 张建华 何 宇 陈珍珍 (31)

全球价值链地位提升与制造业产能过剩治理 刘 磊 步晓宁 张 猛 (45)

市场分割对我国钢铁企业产能过剩的影响 马红旗 田 园 (59)

中国城市基础设施资本存量及产出弹性测算 薛桂芝 (72)

地方税收真的会抑制区域创新吗？

——基于政府行为视角下的非线性门槛效应研究
吴 非 杨贤宏 龙晓旋 任 玘 (84)

标准制订强化了市场势力吗：基于中国制造业企业数据的经验研究 刘小鲁 (101)

社会资本、人力资本与中国城镇居民住房抵押贷款需求 樊 颖 杨 赞 (115)

高等教育获得的机会不平等：测度与分解 靳振忠 王 亮 严斌剑 (133)

中国不同年龄组别的城镇劳动者产出效率研究

——兼谈对合理延迟退休年龄的启示 刘 万 (146)



ECONOMIC REVIEW

A Core Journal in China
A Core Journal in Humanities and Social Sciences in China
A Journal Indexed in the CSSCI
A Top Journal in Economics in China
A Journal Financially Supported by the National Social Science Foundation of China

Vol.212
No.4 2018
July/August

Published by Wuhan University

A Study on the Growth Effect of Tax Reduction

Li Rong, Zhang Kaiqiang and Lv Bingyang (3)

Pilot Free Trade Zones and Economic Growth: An Empirical Research Based
on Quasi-Natural Experiment

Ye Xiuqun (18)

Impact of International Trade Shocks on Industrial Structure Change: From the
Perspective of Economic Stability

Zhang Jianhua, He Yu and Chen Zhenzhen (31)

Upgrading the Global Value Chain Position and the Harnessing of Excessive Production
Capacity in Manufacturing Industries

Liu Lei, Bu Xiaoning and Zhang Meng (45)

The Influence of Market Segmentation on the Overcapacity of Chinese Iron and Steel Firms

Ma Hongqi and Tian Yuan (59)

On the Estimation of the Urban Infrastructure's Capital Stock and Its Output Elasticity

Xue Guizhi (72)

Will Local Taxes Really Suppress Regional Innovation?

Research on Nonlinear Threshold Effect Based on Government Behavior

Wu Fei, Yang Xianhong, Long Xiaoxuan and Ren Ding (84)

Does Standardization Strengthen Market Power: Evidence from
Chinese Manufacturing Firms

Liu Xiaolu (101)

Social Capital, Human Capital and Household Mortgage Demand in Chinese Urban

Fan Ying and Yang Zan (115)

Inequality of Opportunity in Access to Higher Education: Measurement and Decomposition

Jin Zhenzhong, Wang Liang and Yan Binjian (133)

Research on Urban Labor Productivity of Different Age Groups in China

Liu Wan (146)
